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ПРОТОКОЛ 

Засідання Студентського парламенту 

 

«3»  листопада 2022 року                               Вся Україна             

21 год. 00 хв.                                 Онлайн на платформі «Google Meet» 

 

Присутні: 32 члени Студентського  

Головуючий засідання: президентка Студентського Парламенту – 

КУЧЕРОВСЬКА Вероніка. 

Секретар засідання: ПОДЛІСЕЦЬКА Марія.  

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Вступне слово Президентки Студентського парламенту –

КУЧЕРОВСЬКОЇ Вероніки. 

2. Про проведення студентського благодійного настільного тенісу від 

команди ООС Київського університету імені Бориса Грінченка.  

3. Про зйомки відео-підтримки для бригад ЗСУ.  

4. Обговорення змін з приводу ОМЯ, відміна ЗОМЯ.  

5. Про організацію соціального ролика до дня студента, присвяченого 

пам’яті Віктора Олександровича.  

6. Про організацію благодійного аукціону для збору коштів на 

благодійність.  

 

Питання 1. Вступне слово Президентки Студентського парламенту – 

КУЧЕРОВСЬКОЇ Вероніки та привітання колег. 
 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка оголосила про початок засідання 

та коротко розповіла про план подальшої роботи. 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію.  

 

Питання 2.  Проведення студентського благодійного настільного тенісу від 

команди ООС Київського університету імені Бориса Грінченка.  
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СЛУХАЛИ: КОЛОДІЙ Яну Олександрівну, яка запропонувала провести гру 

в настільний теніс від команди ООС Київського університету імені Бориса 

Грінченка. Вилучені кошти підуть на благодійність, на подарунки для діток в 

Охматдиті до Дня Святого Миколая.  

 

ВИРІШИЛИ: Провести захід 26 листопада об 11:00, вул Левка Лук'яненка 

13б, центральний корпус КУБГ.  

 

Питання 3. Зйомки відео-підтримки для бригад ЗСУ. 
 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка запропонувала зняти короткий 

мотивуючий позитивний відео-ролик, для бригад ЗСУ.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, розпочати роботу над 

зйомками відео.  

 

Питання 4. Зміни з приводу ОМЯ, відміна ЗОМЯ. 
 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ В.О., яка повідомила про подовження 

терміну зйомки ОМЯ та нові дедлайни. Також президентка повідомила про 

відміну ЗОМЯ.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, оголосили оновлений 

дедлайн – 30.11.2022.  

 

Питання 5. Організація соціального ролика до дня студента, присвяченого 

пам’яті Віктора Олександровича.  

 

СЛУХАЛИ: КУЧЕРОВСЬКУ Вероніку Олександрівну, яка запропонувала 

замість ЗОМЯ, зняти соціальний ролик до дня студента присвячений пам’яті 

Віктора Олександровича.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, розпочати підготовку до 

організації проєкту.   

 

Питання 6. Про організацію благодійного аукціону для збору коштів на 

благодійність.  

 

СЛУХАЛИ: МАТКІВСЬКУ Надію Василівну, яка запропонувала провести 

благодійний аукціон. Розіграш предметів творчості за донат.  

 

ВИРІШИЛИ: Взяти до уваги надану інформацію, та розпочати роботу над 

розробкою аукціону.  



 

Головуючий засідання           _ _________(підпис) Кучеровська.В.О.              

Секретар засідання         _ __________(підпис) Подлісецька.М.В.             

 

 

 

 

 

 

 

 

 


